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Bestyrelse 2024-2025 
 

Mødedato: Tirsdag den 5.11. kl. 16.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde kl. 15.00 Bemærk tidspunkterne 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Maria Andersen  
Emma Balkin 
Thomas Bjuring 
Laila Høj Krenchel (Suppleant) 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen (deltager når det er relevant) 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
0. Byggeri NC og Jesper deltager i 

dette punkt 
 

Arkitekt Jesper Thomsø beskrev diverse scenarier 
samt et bud på en tidsplan. 
Vi investerer i udarbejdelse af udbudsmateriale, 
mens vi afventer de nødvendige donationer. 
Økonomien skal naturligvis være på plads, før en 
evt. kontrakt underskrives. 
En evt. nedprioritering af bæredygtighed vil ikke 
påvirke den samlede pris nævneværdigt. 
Det bør undersøges, om udbudsmaterialet kan 
gøres billigere. 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Præsentation af nye og 
gamle 
bestyrelsesmedlemmer 

Dagsorden blev godkendt 
Vi bød to nye velkommen: 
Thomas Bjuring (medlem med stemmeret) 
Laila Høj Krenchel (suppleant) 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 CKP/SFO 
Halloweenfesten var igen i år en stor succes 
Klubben har snart overnatning 

Div. Julearrangementer for både nuværende og 
kommende elever. 
To lønnede studerende i forårssemesteret 
JRT/INTA 
En langtidssygemeldt lærer 
En lærer på orlov 
Logistiske udfordringer vedr. svømning 
AK/DANA 
Kommende 0. og 7. årgang tæt på fyldt 
Taler med staben om Barnets Lov 
Fokus på at lave gode frikvarter 
Mange rundvisninger 
PW/SCS 
Claus Gajhede og PW har deltaget i et møde på 
Randers Realskole med henblik på at påvirke 
ministeren til at glemme planen om at nedlægge 
10. årgang. Der er varierende optimisme på de 
forskellige skoler, men kampen fortsætter. 
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3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

Nyt fra DP’s årsmøde i 
Nyborg 
Status på forældreklage 

Marit refererede fra Nyborg: 
Gode oplæg fra Dennis Nørbak og Søs Maria Serup 
Politikerdeltagelse med blandet succes 
Generalforsamling som vanligt 
Forældreklage: Eleven er udmeldt så 
formandskabet sender et afsluttende svar 

4. Økonomi Perioderegnskab (KORT) 
Oplæg til 
søskendemoderation 
Input til budget 2025 

Søskenderabat vil fremadrettet beregnes som en 
procentdel i Dana. I INTA ”fastlåses” det aftalte 
beløb. 
Processen omkring budget 2025 er igangsat. 
Spænding omkring antal EC-klasser og antal 
elever til kommende S1. 
Budget godkendes på decembermødet 

5. Grøn Skole  I år er der mange elever i Grønt Råd og de har 
mange gode idèer. 
Nu er det pay-back tid: Vi fik jo lov til at vælte et 
træ i Kildeparken og som en slags kompensation 
vil vores 6. årgang i slutningen af november 
medvirke til at plante en masse træer i kanten af 
Gug Alper 

6. evt.  Spørgsmål om gaveniveau til klassefødselsdage. 
Der henvises til klasseforældrerådene. 
Bestyrelsens årshjul revideres og sendes til alle 
Kommende møder afholdes i Auditoriet 

   

   

   
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


